
Aan: College van Burgemeester en wethouders Den Bosch    

Datum: 18 april 2023   

Betreft: vragen ex art. 71 Fietsenstalling Westzijde Station   

   

Geacht College,   

Een van de doelen uit het bestuursakkoord is het stimuleren van duurzame mobiliteit. Belangrijke 

vervoersmiddelen hierbij zijn de trein en de fiets. Wat D66 betreft stimuleren we mensen dan ook om met 

de fiets naar het station te gaan en vanuit daar met de trein (of ander OV) verder te reizen. Daarvoor is het 

belangrijk dat iemand veilig naar het station kan fietsen en daar de fiets veilig en gemakkelijk kan parkeren. 

Helaas is dat laatste aan de westzijde van het station al lange tijd niet het geval. In 2017 heeft Omroep 

Brabant hier al aandacht aan besteed1. Ook heeft mijn fractie toen een motie ingediend om het aantal 

fietsparkeerplaatsen uit te breiden.2 Deze motie had brede steun in de Bossche Raad. 

Aan de westzijde van het station is er al langer sprake van een parkeerprobleem voor de fiets. De daar 

aanwezige stalling voldoet, wat D66 betreft, al geruime tijd niet (meer) voor het aantal fietsen wat daar 

gestald wordt. Dit blijkt ook uit het feit dat de stalling altijd vol staat en dat er eerder is geconcludeerd dat 

de huidige capaciteit van 390 fietsen moet worden opgehoogd naar minimaal 8003. Ook zou hier een 

uitgiftepunt voor OV-fietsen worden geplaatst.  

Uit de door u op 10 juni 2021 gestuurde brief en op de website van de gemeente staat dat de oplevering 

eind 2022 zou plaatsvinden4. Op 27 januari 2022 is de vergunning aangevraagd en daarna zou met de bouw 

begonnen worden. In uw brief van 10 juni 2021 schreef u ook al te starten met de realisatie. Inmiddels zitten 

we in april 2023 en zijn de (zichtbare) werkzaamheden nog niet gestart. Er is ook al langere tijd geen 

berichtgeving meer geweest over de fietsenstalling aan de westzijde van het station. Terwijl het probleem 

zich nog steeds voor doet en in de afgelopen 5 jaar alleen maar urgenter is geworden.  

Wat D66 betreft wordt er vaart gemaakt met de realisatie van de (tijdelijke) fietsenstalling aan de westzijde 

van het station. De veranderende mobiliteit maakt de behoefte aan goede fietsvoorzieningen ook hier 

groter. Daarnaast nodigt een goede parkeervoorziening uit om duurzaam (naar het station) te reizen, zoals 

ook afgesproken in het bestuursakkoord.  We zijn dan ook benieuwd naar wanneer deze fietsvoorziening 

wordt aangebracht en waarom deze vertraging heeft opgelopen.  

Ook ziet onze fractie dat er weinig tot geen controle op weesfietsen aan de westzijde van het station is. 

Mede hierdoor is er weinig plek voor forensen die de fiets willen parkeren en krijgt de huidige stalling een 

weinig uitnodigend karakter.  

Mijn fractie stelt u daarom de volgende vragen:  

1. Is het College het met D66 eens dat het wenselijk is dat er spoedig meer plek is voor fietsen aan de 
westzijde van het station? 

2. Volgens de laatste informatie die de Raad heeft ontvangen (juni 2021) wordt er gestreefd naar 
oplevering eind 2022. Inmiddels zijn de werkzaamheden in april 2023 nog niet begonnen. Waarom is 
hier niet over deze vertraging gecommuniceerd met de Raad? 

 
1 https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/2597641/fietsenchaos-rond-station-den-bosch-d66-wil-meer-stallingen 
2 https://s-hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/5900141/1#search=%22Fietsenstalling%22  
3 Brief College 10 juni 2021 met nummer 11088511 
4 https://www.denbosch.nl/nl/actueel/ontwerp-fietsenstalling-westzijde-station 

 

https://s-hertogenbosch.raadsinformatie.nl/document/5900141/1#search=%22Fietsenstalling%22


3. Kunt u aangeven waarom de uitgebreide fietsenstalling aan de westzijde van het station nog niet 
gereed is? Zo nee, waarom niet? 

4. Kunt u aangeven wanneer de uitgebreide fietsenstalling aan de westzijde van het station gereed is? 
Zo nee, waarom niet? 

5. Heeft u in beeld hoe veel weesfietsen er in de stalling aan de westzijde van het station staan? 

6. Welke maatregelen neemt het College om in de stalling aanwezige weesfietsen te verwijderen? 
Indien geen, bent u bereid dit alsnog te doen? 

 

Graag zien wij uw reactie tegemoet.  

 

Met vriendelijke groet,  

Thijs van Rens  

Raadslid D66 ‘s-Hertogenbosch   


